

MEETINGS AND EVENTS
FACT SHEET

دليل الاجتماعات والفعاليات



WALDORF ASTORIA®
DUBAI INTERNATIONAL FINANCIAL CENTRE



UNFORGETTABLE HOSPITALITY

Evoking the effortless cool of sixties-era New York, The Waldorf Astoria Dubai International Financial Centre is a sophisticated celebration of urban living.

- 275 spacious rooms, guest suites and residential suites offer luxury and refinement, with floor-to-ceiling windows framing breathtaking views of the financial hub, iconic Downtown district, the city's coastline, and Zabeel, home of the Royal stables.
- Choice of dining and entertainment venues, including signature Bull & Bear offering contemporary favourites with a global twist.

MEETING ROOMS

NEW YORK BALLROOM | OVER 369 SQUARE METRES

The New York ballroom was inspired by the grand proportions and décor of our iconic original property.

- The room is partitionable so it can be divided into two sections
- Four projectors for increased flexibility, allowing set up from multiple sides
- Mirrored walls give the illusion of increased space
- Separate pre-function area available for receptions and/or breakouts

BERLIN MEETING ROOM | OVER 99 SQUARE METRES

The Berlin meeting room can be split into separate east and west zones for added flexibility.

- Can be partitioned into two equal rooms
- Two large-screen TVs
- In-room lounge area for breakouts, discussions, etc

ضيافة لا مثيل لها

يُقدّم فندق والدورف أستوريا مركز دبي المالي العالمي لضيوفه تجربة إقامة استثنائية في أجواء عصرية مفعمة بالفخامة والتصميمات الأنيقة المستوحاة من مدينة نيويورك خلال حقبة الستينيات من القرن الماضي.

- ٢٧٥ غرفة راحة وأجنحة ضيوف وأجنحة سكنية، تتميز جميعاً بالفخامة والتصميم الأنيق، وهي تضم نوافذ كبيرة تمتد من الأرضية إلى السقف تستطيع من خلالها الاستمتاع بإطلالات خلّابة على البحر ومركز المدينة المالي ومنطقة وسط المدينة الشهيرة، بالإضافة إلى حي زعبيل الذي يُقد موطناً للإسطبلات الملكية.

- تجارب طعام وترفيه متنوّعة، من بينها مطعم «بول آند بير» الشهير الذي يُقدّم أشهى النكهات المعاصرة بلمسة عالمية.

قاعات الاجتماعات

نيويورك

قاعة احتفالات | أكثر من ٣٦٩ م^٢

تتسم قاعة احتفالات نيويورك بتصميمها الفخم الذي يحمل الطابع المُتميّز للفندق الأصلي الشهير.

- يمكن تقسيم القاعة إلى قسمين
- تحتوي القاعة على أربعة أجهزة عرض لمزيد من المرونة وإمكانية الاستخدام من جهات مُتعدّدة
- تضم القاعة حوائط مُغطاة بالمرابيا للإحساس بالمزيد من الاتساع والرحابة
- تضم القاعة منطقة منفصلة مُخصّصة للاستقبال والاستراحة

برلين

قاعة اجتماعات | أكثر من ٩٩ م^٢

يمكن تقسيم قاعة اجتماعات برلين إلى قسم شرقي وقسم غربي لمزيد من المرونة.

- يمكن تقسيم القاعة إلى قاعتين متساويتين في الحجم
- تحتوي القاعة على شاشتي تلفاز كبيرتين
- تضم القاعة ردهة داخلية للاستراحة وإجراء النقاشات وغيرها من الأنشطة

روما

قاعة اجتماعات | أكثر من ٥٣ م^٢

التصميم الداخلي لدينا مستوحى من شارع فيا فينتو الذي يُقد واحداً من أهم شوارع روما وأكثرها أناقة. وتتميّز قاعة اجتماعات روما بتصميمها الرائع الذي يجعلها مكاناً مثالياً للتجمّعات الصغيرة.

- قاعة اجتماعات دائمة تتسع لـ ١٦ شخصاً كحد أقصى.
- تحتوي القاعة على تلفاز بحجم ٧٥ بوصة مزوّد بكاميرا لأغراض عقد مؤتمرات الفيديو.

بيفرلي هيلز

قاعة اجتماعات | أكثر من ٧٠ م^٢

سوف تحظى قاعة اجتماعات بيفرلي هيلز بإعجاب جميع ضيوفك مهما كانت المناسبة. وتضم القاعة أيضاً منطقة منفصلة للاستراحة وتناول المشروبات.

- توجد قاعة كبيرة تربط بين قاعة اجتماعات بيفرلي هيلز وقاعة احتفالات نيويورك
- يمكن استخدام القاعة في الوقت نفسه مع قاعة احتفالات نيويورك
- إمكانية الدخول مباشرة إلى غرفة الصلاة والحمامات

المكتبة

قاعة اجتماعات | أكثر من ١٧٢ م^٢

المكتبة هي قاعة اجتماعات مريحة ومثالية للقاءات والتجمّعات غير الرسمية، وهي مُصمّمة بأسلوب فريد يعكس أجواء المكتبات.

- تضم القاعة مساحة عرض تفاعلية لتقديم العروض التوضيحية والدورات وعقد فعاليات بناء الفرق والمأدب.
- يمكن تقسيم القاعة إلى قسمين منفصلين
- تحتوي القاعة على أرائك وألعاب، وتُقد مكاناً مثالياً للاستراحة وجلسات التعارف والتواصل

مرافق وخدمات الاجتماعات

خدمات الضيوف

- مكتب استقبال مُخصّص
- غرف للصلاة
- أقسام لتقديم الشاي والقهوة
- خدمة الاحتفاظ بالمُتعلقات الشخصية

خدمات الأعمال

- أحدث التقنيات، من بينها اللوحات الرقمية
- خدمة إنترنت لاسلكي عالي السرعة
- ألعاب تفاعلية خلال فترات الاستراحة: غولف داخلي وشطرنج ولعبة الطاولة
- مركز أعمال
- دخول مُخصّص ومكتب استقبال
- مساحة عرض تفاعلية لتقديم العروض التوضيحية والدورات وعقد فعاليات بناء الفرق

ROME

MEETING ROOM | OVER 53 SQUARE METRES

Our own interior design was inspired in part by the storied Via Veneto, one of the city's most famous and stylish boulevards. The Rome meeting room's décor and proportions make it the ideal setting for elegant smaller gatherings.

- Permanent boardroom set-up for maximum 16 pax
- Camera-equipped 75" TV for video conferencing

BEVERLY HILLS

MEETING ROOM | OVER 70 SQUARE METRES

The Beverly Hills meeting room is sure to impress your guests, whatever the occasion. A separate area provides the ideal setting for break-outs and refreshments.

- Large pre-function room linking Beverly Hills and New York ballroom
- Can be used in conjunction with the New York ballroom
- Direct access to the prayer room and bathrooms

THE LIBRARY

MEETING ROOM | OVER 172 SQUARE METRES

A relaxed, welcoming meeting room which is designed to feel like an authentic library, is the ideal venue for casual get-togethers and hands-on group sessions.

- Show kitchen for demonstrations, classes, team-building sessions or catering events
- Can be divided into two distinct areas
- Ideal for breakout and ice-breaking sessions, with sofas, board games, and more

MEETING FACILITIES AND SERVICES

GUEST SERVICES

- Dedicated welcome desk
- Prayer rooms
- Coffee and tea stations
- Personal item storage

BUSINESS SERVICES

- State of the art technology, including digital flip boards
- High-speed wireless internet access
- Interactive games for use during breaks: indoor golf, chess and backgammon
- Hosted business centre
- Dedicated access and welcome desk
- Interactive show kitchen for demonstrations, classes or team-building



WALDORF ASTORIA®
DUBAI INTERNATIONAL FINANCIAL CENTRE



Burj Daman, Happiness St, DIFC, PO Box 507251, Dubai, United Arab Emirates
برج ضمان، شارع السعادة، مركز دبي المالي العالمي، صندوق بريد 507251، دبي، الإمارات العربية المتحدة

+971 (0)4 515 9999 www.waldorfastoria.com/DIFC